

Transitie Ekeren stuurgroep 20 januari 2024

Aanwezig : Erik en Zus, Vee, Hedwig, Monica, Sus en Greet (bedankt voor de fijne ontvangst), Paulette Raf en Virginie, Erik B

Verontschuldigd : Geertje

Voorafgaand aan de stuurgroep hebben we bij Sus en Greet op Permablitz-wijze een boomstronk en speeltoestel een kopje kleiner gemaakt.

Bedankt ook aan het gastkoppel en Vee en Hedwig voor de lekkere catering.

1. Plein Pétillant 2024 (2,3 en 4 augustus)

We overlopen de taakverdeling voor de voorbereiding :

- . Aanvraag evenenemt en subsidie : Erik B
- . Film : nog geen concrete film in gedachte, Virginie gaat op zoek, maar iedereen mag meehelpen 😊 Sus verwijst naar filmprogrammatie in Klappij. (misschien nieuwe film over voedselbossen)
- . Markt : Monica
- . Repair-Café : Erik B Monica polst eens zachtjes bij de reparateurs van vorig jaar
- . Muziekoptredens : Sus , sus krijgt nog enkele suggesties toegespeeld
Suggesties : sing along , free podium , Jamsessie organiseren
- . Geluid : JP kan deze keer opnieuw van de partij zijn. Erik B spreekt af
- . Taichi : Erik B spreekt af met Donald
- . Plantenruilbeurs : Erik L spreekt af met Hugo D'hooge.
- . Workshop Recup Hout : Erik B spreekt af met Dirk van Houthart
- . Kinderanimatie : Erik vraagt aan de goochelaar of hij opnieuw wil meedoen
Kinderanimatie op voorhand wel beter bekend maken.
Monica vraagt ook eens aan Cleo en Laura en Bram of ze zin hebben om mee te doen.
- . Zondagmiddagbrunch : organiseren we hetzelfde als vorig jaar
- . Muziekoptreden Erwin zondagmiddag : Erik polst bij Erwin, maar een alternatief bekijken is misschien wel zinvol. (niet zeker dat Erwin een groep heeft)
- . WC : we gaan dit jaar voor een echte WC, hopelijk op kosten van het District -> Erik B
- . Tenten : we bekijken of we een goed (waterdicht) alternatief hebben ipv de 2 4x8 tenten
Erik hoort na bij de Stad en het District,
Monica informeert naar een commerciële oplossing
- . Riksjas : Erik B vraagt aan Anny
- . Eten : Quiches + Tempeburgers (Monica wil deze maken) en ook vlierbloesemsiroop
- . Stockage nog mogelijk bij EVA ? Erik informeert bij Frie

2. Hof De Beuken :

- . volgende werkdag op zaterdag 10/2: afwerken tafel, palen voor houtwal
- . Aansluitend om 12u Nieuwjaarsdrink , iedereen kan aanwezig zijn behalve Vee, Monica en Zus. Nog te vragen aan Geertje.

3. Permablitz :

- . op 20/1 een Permablitzke bij Sus en Greet, zij bekijken de invulling en timing voor het vervolg. Vermoedelijk richting april, mei
- . Vee haar garage wordt opgeruimd zodat we daar de Transitiepullen kunnen stockeren. Tegen de lente (vermoedelijk rond april, mei als het tuinmeubilair van HdB uit winterslaap komt) verhuizen we de spullen van HdB naar garage Vee. Monica zorgt er ondertussen voor dat de autobanden 2ehands verkocht geraken.
- . Permablitz bij Erik B. op zaterdag 23/3 om 10u : erik stelt to-do lijstje op (vermoedelijk tuin buurman plantklaar maken, klussen in huis, kot opruimen,)

4. Transitie-Café over Renovatie :

- . Erik L. informeert nog bij Eco-huis
- . Erik L. informeert ook bij Zuidrand
- . datum hangt af van wie wanneer kan komen spreken.

5. Project "Ontharding" :

- . het District heeft bij monde van Peter Pelgrims gevraagd of wij, eventueel in samenwerking met andere vereniging(en) een project willen doen rond ontharding. Deze ontharding zou moeten plaatsvinden op openbaar domein of op zichtbaar privéterrein zoals voortuinen. Er is een budget voor zien van 3000 euro en het project zou tegen ten laatste eind februari moeten worden ingediend.
- . in het verleden hebben we al eens gedacht aan een 'onthardingsactie' nml voortuinen ontharden en eetbaar maken.
- . mogelijk projectideeën :
 - . een wandeling in Ekeren naar ontharde voorbeeld voortuinen
 - . een aanbod in pakketvorm uitwerken voor het ontharden en vergroenen van de voortuin. Monica kent Katleen die hiermee bezig is en informeert bij haar. Monica nodigt haar mee uit op een beperkte stuurgroep op 9/2 specifiek rond dit project.
 - . Geertje heeft hier in het verleden ook over gesproken. Erik B. neemt dit op met haar.
 - . doelgroep: niet de reeds overtuigden (dat zijn de voorbeeldtuinen) maar wel de doorsnee Ekerenaar die eerder van strak en onderhoudsvriendelijk houdt. Hoe combineren we dat met het eetbare ?
 - . Natuurpunt als mogelijke samenwerkingspartner : Erik L. vraagt aan Bea van Natuurpunt. Erik nodigt haar ook uit op de 9/2.

6. Pluktuin Pimpernel :

- . de trekkersgroep is nog niet samen gekomen.
- . de volgende werkdagen beginnen in februari

7. **Nieuwsbrief** : mogelijke onderwerpen

- . aankondiging van Plein Pétillant
- . onthardingsproject
- . Permablitz

8. **Volgende vergaderdata** :

- . 9/2 om 20u stuurgroep over het ontharding (plaats vermoedelijk in Tracé)
- . 23/3 Permablitz bij Erik B gevolgd door stuurgroep
- . eventuele internationale stuurgroep (bij Virginie in Frankrijk) : rond 15 – 18 augustus